
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 24. november 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 208
Vil ministeren redegøre for, hvorfor der kun er udarbejdet 49 genoptrænings-
planer til rehabilitering på specialiseret niveau til mennesker med erhvervet
hjerneskade i 2015, når Sundhedsstyrelsen i 2014 forventede, at antallet bur-
de ligge på mellem 350-450 patienter om året? Der henvises til Rigsrevisio-
nens beretning om indsatsen over for patienter med hjerneskade (november
2016).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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